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Nog even een nabrander.

Ik zal morgen een clustering maken van de vragen zodat we de vragen en beantwoording meer in algemene vorm kunnen

gieten. Hiermee hebben jullie wel een indruk van wat er leeft. Ik hoor graag op welke thema’s een procesantwoord of een

inhoudelijk antwoord mogelijk is.
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Beste collega,

Inmiddels heb ik jullie allemaal gesproken over de actie ‘Informatievoorziening Corona’ richting budgethouders die vragen

hebben over de consequenties die Corona op hun situatie heeft. Alvast heel erg bedankt voor jullie inzet hierbij!

In de bijlage vindt je de gestelde vragen. De vragen geven een goed beeld over wat er leeft bij de budgethouder en zorgverlener
en de bijzondere situatie waarin zij nu verkeren. Ik weet dat er binnen VWS op veel verschillende plekken (waaronder het

crisisteam) ook nagedacht wordt over mogelijke oplossingen. Ik kan mij dus heel goed voorstellen dat we nu niet meteen

concreet antwoord op een aantal vragen kunnen geven. Maar als we weten dat oplossingen in de maak zijn, dan kunnen we ook

een procesantwoord geven waarin we empathie tonen en aangeven dat de gesignaleerde situatie aandacht heeft binnen VWS en

dat we er zo spoedig mogelijk op terugkomen. Ik vind dit ook een antwoord. Het is alleen bij mij niet bekend op welke vragen

wij een procesantwoord kunnen geven en op welke vragen het antwoord al wel beschikbaar is. Daar heb ik jullie hulp nodig.
Verder heb ik begrepen dat vanuit elke beleidsdirectie een afvaardiging in het crisisteam deelneemt. Dit geldt niet voor het

programmateam. Dus jullie zitten wat dat betreft dichter bij de bron en kunnen daarmee de antwoorden beter intern afstemmen.

Daarom wil ik jullie vragen met spoed naar de vragen te kijken en aan mij door te geven welke antwoorden (proces of

inhoudelijk) gepubliceerd kunnen worden. Als hiervoor afstemming met VNG ) of ZNagewenst is,
dan vraag ik jullie dat zelf te doen. Ik heb een aantal vragen al beantwoord, vul gerust aan op deze antwoorden.

Wanneer de antwoorden helder zijn, zal ik VNG, ZN en BVKZ informeren zodat zij ook het totaalbeeld en de definitieve

beantwoording hebben. En tot slot informeer ik Per Saldo en SVB voor plaatsing van de antwoorden op hun websites.

De SVB heeft al een aantal veel gestelde vragen op de website beantwoord. Zie hiervoor de link:

https://www.svb.nl/nl/pgb/nieuws/vragen-over-coronavirus.
Ik hoop dat we hiermee een werkbaar proces hebben ingericht. Als er vragen zijn, dan hoor ik het graag.

Nogmaals dank voor jullie inzet op deze korte termijn!

Groet,


